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Het bestuur wenst jullie, je familie en vrienden 
hele fijne kerstdagen en 

een voorspoedig, gezond en heerlijk 2011. 
 

 
Dit is de eerste nieuwsbrief van Kookclub “De Zilveren Pollepel” (DZP), in deze brief een kort overzicht 

van activiteiten en nieuwswaardigheden. 
 Het doel van de kookclub, om zoveel mogelijk mensen de gelegenheid te geven om hun hobby uit te 

oefenen, wordt volledig gehaald. Ondanks het vertrek van een aantal en dankzij de komst van 
nieuwe hobbykoks blijft de club op het niveau van 120 leden.  

 Een eigen keuken en restaurant, de mogelijkheid om te gaan koken met mensen die een  
eenvoudiger (3 gangen menu) willen maken, zal zeker gaan bijdragen aan de groei en de sociale 
doelstelling van de kookclub. 

 Aan de samenwerking/fusering  met de kookclub CCS, zodat een eigen accommodatie opgericht 
kan worden, wordt hard gewerkt. 

 Een commissie is gestart met als opdracht “zoek uit hoe de kookclub aan haar benodigde kapitaal 
kan komen om in een eigen locatie te kunnen starten”. Want hoe eerder hoe beter.  

 Inmiddels zijn een aantal e-mails naar de leden verstuurd, met het verzoek in hun relatiekring te 
kijken naar mogelijke ondersteuners voor ons project, helaas nog zonder veel resultaat!! 

 Om alles te realiseren zal binnenkort aan de leden gevraagd worden om hun expertise ter 
beschikking te stellen Het bekende gezegde; “Vele handen maken licht werk” gaat ook op voor 
DZP want er staat ons in 2011 veel werk te wachten.  

 Wil jij ook dat er een toekomst is voor DZP?! Kom dan op en werk eraan mee!!  
 De wijze van inkoop via Distrivers loopt nog niet helemaal gesmeerd, voorlopig vergt het veel 

aandacht en tijd van de inkopers, maar de kwaliteit die zij leveren mag goed genoemd worden. 
 

 
Helaas heeft het bestuur afscheid moeten nemen van haar lid n.l. Hans Ravenstein, hij heeft te kennen 
gegeven per direct te stoppen met zijn bestuurstaken. Het bestuur vindt het erg jammer, maar 
respecteert zijn besluit en hoopt dat Hans zijn overige activiteiten binnen de club zal blijven doen . 
Zij nodigen Hans uit om bij het volgende bestuursoverleg aanwezig te zijn zodat zij hem persoonlijk 
kunnen bedanken voor zijn grote inzet en betekenis in het bestuur.  
 
Hans maakt met zijn vertrek plaats voor vrij voor een nieuw bestuurslid, de verhouding 
mannen/vrouwen in de club is gelijkwaardig……graag zien we dat terug in het bestuur. 
Dames pak je kans …..meld je aan!!! Nu is de gelegenheid om mede richting te geven aan de 
kookclub, maak er gebruik van en mail je voorstel naar de secretaris.  

 
 
De activiteiten-commissie heeft dit jaar een leuke middag bij de pompoenenkweker georganiseerd, een 
zeer geslaagde portproeverij gehouden en werkt nu aan haar volgende plannen. Als je ze daarbij wilt 
helpen…..graag. 
Stuur je e-mail met nieuwe ideeën naar sj.noorzij@upcmail.nl ze zijn van harte welkom.  
 

We wachten met  spanning af!! 

 



 
 
 
 

 
Een geslaagde happening 

 
De “kerstdiners” met onze partners in de maand december zijn buitengewoon geslaagd. 
Iedere groep heeft haar eigen invulling aan de avond kunnen geven. Vele gasten hebben hun 
waardering voor het menu uitgesproken, menucommissie…bedankt. 
Vanaf deze plaats willen wij de leden, die hun vrijwillige ondersteuning bij het serveren etc. hebben 
geleverd, bedanken……mede dankzij jullie vele werk waren de avonden zeer geslaagd.  
Onze dank gaat ook uit naar de fa.Hofland-Grootkeukens, zij stelden ons de warmhoudkast ter 
beschikking. Dankzij onze afwasman, Ali, kon iedereen lekker blijven zitten wat de gezelligheid ten 
goede kwam.  

 

 
 
Het gaat goed met DZP …….jammer dat de betaalmoraal nogal eens een probleem is. 
Onze penningmeester is een actief lid van DZP, het controleren van de binnenkomende betalingen 
kost hem echter erg veel tijd. 
Je bespaart ons en hem de ergernis als je op tijd je contributie betaald. 
Betaal iedere maand voor de 25ste en het loopt gesmeerd….! 
Zet je betaalopdracht op automatisch….met internet-bankieren kun je het zo regelen en blijf je zelf de  
controle houden.  
 

We rekenen op jullie medewerking 

 
 
Het laatste nieuws van onze wervingcommissie; 

De brieven naar aan banken, fondsen, bedrijven en aan de gemeente Barendrecht zijn 
verzonden. Nu maar wachten wat het gaat worden. 

 
Commissie; Bedankt voor jullie inzet  

 
 

 


